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Zapytanie

w sprawie postępów związanych z przebudową hali Arena

Szanowny Panie Prezydencie

zwracamy się z uprzejmym zapytaniem dotyczącym aktualnego stanu realizacji
procesu przebudowy hali Arena w Poznaniu.

W związku z wcześniejszymi zapowiedziami dotyczącymi tej inwestycji, proszę
o informację:

- na jakim etapie znajduje się obecnie proces przygotowania inwestycji;

- jaki jest aktualny harmonogram działań dotyczących hali;

- czy Grupa MTP, jako zaangażowany partner, jest przygotowana do
ewentualnej sprzedaży należących do niej gruntów, co - zgodnie z
wcześniejszymi doniesieniami - miało umożliwić realizację przedsięwzięcia.

Z poważaniem

Andrzej Prendke, Bartłomiej
Ignaszewski
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